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Koosolekul osalenute registreerimisleht lisatud protokollile. 

Komisjoni esimees informeeris, et „Muud küsimused“ all tuleb arutusele:
- projekti „Antsla-Kobela kergliiklustee ehitamine“ omafinantseerimine;
- informatsioon Kooli tee 20 maaüksuse kohta;
- informatsioon Antsla Gümnaasiumi jõusaali seadmete kohta;
- jäätmejaama tee ehitus ja ehitusmaksumus.

PÄEVAKORD:

1. Lisaeelarve arutelu
2. Maade munitsipaalomandisse taotlemine
3. Muud küsimused

1. Lisaeelarve arutelu

Pearaamatupidaja tutvustas Antsla valla 2014. aasta II lisaeelarvet (materjal antud protokolli 
lisana).
Toimus arutelu loomade varjupaiga suurte kulude üle, suunavate liiklusmärkide üle, sauna boileri 
remondi üle. Pearaamatupidaja ütles, et 2 aastat tagasi osteti kasutatud boiler, mis läks katki. 
Boileri remont läks maksma 1 100 eurot. Räägiti teede profileerimisest ja hööveldamisest.  

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu „Antsla valla 2014. a II lisaeelarve“ 
volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

2. Maade munitsipaalomandisse taotlemine

Komisjoni esimees tegi vallavalitsusele ettepaneku valmistama volikogu istungiks ette otsuse 
eelnõu „Maa munitsipaalomandisse taotlemine“, mis puudutab Kobela Tööstusala alust maad ja 
alustada ise turundust, kuna huvi tööstusala vastu on olemas. 
Tööstusala saab reklaamida ka „Maale elama“ messil. 

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, vallavalitsusel esitada järgmisele volikogu istungile 
arutamiseks ja kinnitamiseks otsuse eelnõu „Maa munitsipaalomandisse taotlemine“.
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3. Muud küsimused
3.1 Projekti „Antsla-Kobela kergliiklustee ehitamine“ omafinantseerimine.
Toimus arutelu, et kui vald osaleb projektis, mille maksumus on üle 100 000 euro, siis on vajalik 
volikogu nõusolek. Vallavalitsus on esitanud projekti summas 431 647 eurot Ettevõtluse 
Arendamise Sihtasutusele Antsla-Kobela kergliiklustee väljaehitamiseks. Omafinantseerimine 
projektis on 15% abikõlbulikest kulusest, kokku summas kuni 70 000 eurot.
Komisjoni esimees informeeris, et valgustus kogu kergliiklustee trassi ei hõlma. Ümber tuleb 
projekteerida Metsa tänava trass ja valgustus, kohal kust algab terviserada. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu „Projekti „Antsla-Kobela kergliiklustee 
ehitamine“ omafinantseerimine“ volikogule arutamiseks ja vastuvõtmiseks.

3.2 Informatsioon Kooli tee 20 maaüksuse kohta (otsuse eelnõu, mis võeti tagasi).
Volikogu esimees ütles, et selle teemaga ei pea volikogu tegelema. See on eraisiku ja Eesti riigi 
vaheline vaidlus. Eraisik on ehitanud reformimata riigimaale hoone. Ehitamiseks puudus 
ehitusprojekt, maa ei kuulunud eraisikule, puudus hoonestusõigus/maa eraldus. 
Antsla vallale see maa ei kuulunud, vald lubasid ei väljastanud. Protsess algas 2005. aastal. 

Komisjoni liikmete arvamus oli, et küsimuse lahendamiseks ei ole kohalikul omavalitsusel 
kolmanda isikuna võimalust sekkuda. 

3.3 Informatsioon Antsla Gümnaasiumi jõusaali seadmete kohta
Komisjoni esimees ütles, et Haridus- ja Teadusministeeriumi ja Antsla Vallavalitsuse vahel on 
sõlmitud leping, mille kohaselt on eraldatud Antsla Vallavalitsusele 10 000 eurot kooli jõusaali 
seadmete ostmiseks. Kevadel käsid huvigrupid koos ja otsustati ära millised seadmed on tarvis 
osta, samuti valiti välja firma, kelle pakkumine tundus kõige parem. Firma soovis saada 
ettemaksu, vallavalitsus tegi ettemaksu ära arvestusega, et seadmed tarnitakse ja paigaldatakse 
jõusaali suvisel koolivaheajal. Firma esindaja hakkas tarne tähtaega edasi lükkama. Sügisel saatis 
firma tellitud seadmeid 3803 euro eest, saamata on veel seadmeid 6200 euro eest. 
Olemasolevatest seadmetest on nimekiri koostatud ja nad asuvad gümnaasiumis. 
Firma esindajaga ei ole telefoni teel enam ühendust saadud, ainult maili teel.
Vastavalt Haridus- ja Teadusministeeriumi ja Antsla Vallavalitsuse vahelisele lepingule tuleb 
raha kasutada sihtotstarbeliselt, vastasel juhul tuleb raha ministeeriumile tagasi kanda. 
Komisjoni esimees tegi vallavalitsusele ettepaneku, leida 2014. a eelarvest vahendid puuduvate 
jõusaali seadmete ostmiseks mingilt teiselt firmalt ning raha ministeeriumile tagasi mitte kanda. 
Seadmed tuleb tarnida ja paigaldada 2014. a jooksul.

Toimus arutelu.

Vallavanem ütles, et raha puuduvate jõusaali seadmete ostmiseks leitaks Antsla Gümnaasiumi 
eelarvest, kuna seadmed jäävad Antsla Gümnaasiumile.
Vallavalitsus jätkab suhtlemist firmaga, kes seadmeid ei toonud. Kui lahendust ei tule pöördub 
vallavalitsus Eesti Politsei poole.

3.4 „Maale elama“ mess
Komisjoni liige Jaanus Pruuli rääkis, et tulemas on „Maale elama“ mess ja tarvis oleks üks kuu 
enne messi koguda kokku võimalikult palju informatsiooni Antsla valla kohta – vabad 
elamispinnad linnas, kinnistud maal, vabad hooned tootmise alustamiseks jne. Sellega võiks 
tegeleda üks inimene vallas, kelle käes oleks kogu informatsioon, et kui messil midagi küsitakse 
osatakse kohe ka vastata. 
Vallavanem vastas, et eelmisel messil oli esindajatel kaasas kinnisvaraportaali informatsioon.
Selleks, et vald saaks anda messil informatsiooni tühjade majade või vabade maade kohta, peab 



olemas olema omaniku nõusolek. 
Komisjoni esimees pakkus välja, et arenguspetsialistile tuleb anda ülesanne, et „Maale elama“ 
messi materjalide kogumisega tuleb alustada varem.

3.5 Jäätmejaama tee
Komisjoni esimees tegi ettepaneku, vallavalitsusel esitada järgmiseks eelarve- ja 
majanduskomisjoni koosolekuks komposteerimisplatsi tee ehitamise kuluaruanne. 
Pearaamatupidaja ütles, et jäätmejaama tee ehitus läks maksma ca 9000 eurot. 

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


